
7   1396 مهرمـاه   29   شـنبه 
 1043 شـماره  دهـم   سـال   

s e p e h r g h a r b . n e w s @ g m a i l . c o m w w w . s e p e h r p r e s s . i r

شهردار خرم آباد گفت:

دفع آب های سطحی در شهر دو هزارمیلیارد ریال اعتبار نیاز دارد
ســپهرغرب، گروه استان ها: شهردار 
خرم آباد گفت: برای دفع آب های سطحی 
در شهر خرم آباد به هنگام بارندگی به دو 

هزار میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
وحید رشیدی افزود: برای جلوگیری از آب 
گرفتگی مسیل های شهری 95 درصد لایروبی 
رودخانه داخل شهر و نهرهای موجود در شهر 
انجــام و تمام جداول و کانال هــا مانع برداری 

شده اند.
خرم آباد به عنوان شــهری که در میان دره 
شــکل گرفته و در مرکز آن نیــز رودخانه ای 
بزرگ جاری است با هر بارندگی با سرازیر شدن 
آب از کوه های اطراف به ســمت مرکز شهر با 

معضلی به نام آب گرفتگی مواجه می شود.
آب گرفتگــی معابــر و خیابان های شــهر 
خرم آباد تنها به رودخانه و زیرگذرهای شــهر 

محدود نمی شــود چرا که این شهر با توجه به 
موقعیت توپوگرافی خاص خود از یک طرف و 
ضعف شــبکه جمع آوری آب های ســطحی از 
طرف دیگر هنگام بارندگی ها به معضلی برای 

شهروندان تبدیل می شود.
رشــیدی در ادامه با تأکید بر ادامه نهضت 
آســفالت خیابان های خرم آباد تا پایان ســال 
گفت: تمهیداتی اندیشیده شده که سال آینده 

نهضت آسفالت به شکل عمومی تر و در سطح 
کلیه معابر مهم شهر اجرا شود.

وی افزود: برخی از مناطق مسکونی حاشیه 
شهر به صورت غیرمجاز و بدون رعایت ضوابط 
شهرداری ساخته شده اند که شهرداری تعهدی 
در قبال آنان ندارد بااین حال ســعی ما بر این 
اســت که اقداماتی را در راســتای آسفالت و 

ساماندهی معابر این مناطق انجام دهیم.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان کرمانشاه خبر داد:

حضور 400 ناشر در نمایشگاه کتاب 
کرمانشاه

و  فرهنگ  مدیرکل  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
ارشاد اسلامی استان کرمانشاه، از حضور 400 ناشر و 
برگزاری 30 برنامه جنبی فرهنگی در نمایشگاه بزرگ 

کتاب کرمانشاه خبر داد.
حجت الاســام رحیم جعفری روز گذشــته در نشست 
خبــری با خبرنگاران و یادآوری برگزاری نمایشــگاه بزرگ  
کتاب کرمانشــاه از 20 الی 25 آبان و همچنین از برگزاری 

30 برنامه جنبی فرهنگی در کنار این نمایشگاه خبر داد.
وی تصریح کرد: نمایشگاه بزرگ کتاب یکی از رویدادهای 
مهم فرهنگی کشور و استان است که به لحاظ کیفی و کمی 

جزو برترین استان ها در برپایی نمایشگاه است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی استان کرمانشاه گفت: 
مردم اســتان در گروه های مختلف خــود مطالبه گر اصلی 

جریان نمایشگاه کتاب هستند.
وی با اشــاره به روز فرهنگ عمومی گفت: رفتار، اخاق 
و تاریــخ در تعالی فرهنگ عمومی جامعه به طور مســتقیم 

دخالت دارد.
وی تصریــح کرد: تاکنــون حدود 700 ناشــر ثبت نام 
کرده اند که نسبت به سال گذشته رشد قابل توجهی داشته 

است.
وی از حضور بیش از 400 ناشر در این نمایشگاه خبر داد و 
افزود: برای این نمایشگاه حدود 210 غرفه پیش بینی شده است 
کــه همچنین حدود 50 هزار عنوان از 400 ناشــر به نمایش 
گذاشته خواهد شد، که حدود 15 نفر از ناشران بومی هستند.

جعفری با بیان اینکه فضاسازی غرفه ها را با توجه به ایام 
ماه صفر یک فضاسازی خاص دانست و گفت: غرفه جمعیت 
امام علی، رادیو کتاب، کرمانشاه شناسی، بنیاد حفظ آثار و 
نشر ارزش های دفاع مقدس، غرفه کودک ازجمله غرفه های 

این نمایشگاه است.
وی خاطرنشــان کرد: حدود 30 برنامــه جنبی ازجمله 
رونمایی از کتاب، برپایی شــعر و ادبیــات و... در کنار این 

نمایشگاه برگزار خواهد شد.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســامی اســتان کرمانشاه 
در پایــان درخصوص تخفیف این نمایشــگاه گفت: در این 
نمایشــگاه حدود 10 تا 20 درصــد تخفیف برای عموم در 

نظر گرفته شده است.

سرپرست معاونت فرهنگی و مطبوعاتی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان کرمانشاه گفت:
رونمایی از کتاب »کرمانشاه، شهر 

شگرف ماه« در نمایشگاه
معاونت  سرپرست  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
فرهنگــی و مطبوعاتی اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی استان کرمانشــاه، گفت: کتاب »کرمانشاه، 
شهر شگرف ماه« اثر اســتاد میر جلال الدین کزازی 
در نمایشگاه بزرگ کتاب کرمانشاه رونمایی می شود.

به گزارش ســپهرغرب به نقل از روابط عمومی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسامی اســتان کرمانشاه، پریسا محمدی 
روز گذشــته در نشســت خبری نمایشــگاه بزرگ کتاب 
کرمانشــاه، به خبرنگاران گفــت: پیش خرید بن کارت های 

کتاب از طریق سامانه Bon.tibf.ir صورت می گیرد.
وی ســقف بن کارت ها را متناســب با مقطع تحصیلی 
افراد 500 هزار و یک میلیون ریال اعام کرد و افزود: اقشار 
عادی تا مقطع فوق دیپلم و طاب علوم دینی ســطح یک با 
پرداخــت 400 هزار ریال و مقطع لیســانس به بالا، طاب 
علوم دینی ســطح دوم به بالا با ســهم واریزی ٨00 هزار 
ریال می توانند نسبت به خرید این بن کارت ها اقدام کنند.

محمدی، با بیان اینکه امکان تهیه بن کارت خرید برای 
عموم شــهروندان در محل برپایی نمایشــگاه فراهم است، 
اظهار کرد: خریــد بن کارت های الکترونیکی مانند ســال 
گذشته از طریق بانک شهر، با ارائه کارت ملی و ثبت شماره 

ملی متقاضیان صورت می گیرد.
وی با اشــاره به اینکه بن کارت های الکترونیکی دو ماه 
بعد از برگزاری نمایشگاه نیز قابل استفاده در کتاب فروشی ها 
است، خاطرنشــان کرد: امکان دریافت بن کارت های خرید 

برای هر فرد تنها یک بار امکان پذیر است.
سرپرســت معاونت فرهنگــی و مطبوعاتــی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسامی استان کرمانشاه، برنامه های جنبی 
را یکی از بخش های بسیار مهم برنامه برشمرد و عنوان کرد: 
هر یــک از این برنامه ها به عنوان یک جشــنواره مخاطبان 
زیــادی را جذب کرده و برنامه هــای فرهنگی مرتبط را به 

عموم مردم عرضه می کنند.
محمدی، اعام کرد: نمایشــگاه بزرگ کتاب کرمانشــاه 
هم زمان با هفته کتاب از )20 تا 25 آبان( با شــعار »آینده 
روشن با خانواده کتاب خوان« از ساعت 15 شنبه هفته آتی 
در محل نمایشگاه های دائمی کرمانشاه آغاز به کار می کند.

خبــر

رئیس سازمان جهاد کشاورزی لرستان:
500 تن ماهی در قفس 

در استان لرستان تولید شد
سپهرغرب، گروه اســتان ها: رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی لرستان گفت: در هفت ماهه نخست امسال 

500 تن ماهی در قفس در استان لرستان تولید شد.
عبدالرضــا بازدار در جمع خبرنگاران این شهرســتان با 
اشاره به راه اندازی بازارچه عرضه محصولات سالم کشاورزی 
در شهرســتان خرم آباد اظهار داشت: این بازارچه هم اکنون 

100 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی اجرای طرح پهنه بندی در سطح اراضی کشاورزی را 
یکی از برنامه های جهاد کشاورزی استان دانست و افزود: با 
استفاده از ظرفیت کارشناســان جدید الاستخدام به تعداد 

349 پهنه در سطح 57 مرکز جهاد کشاورزی انجام شد.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی لرســتان عنوان کرد: 
یکی دیگر از برنامه های جهاد کشــاورزی لرســتان را تأمین 
و استحصال آب کشاورزی از محل طرح های کوچک تأمین 
آب جهت افزایش سطح زیر کشت اراضی آبی یا آبی کردن 
اراضی دیم است که برنامه سازمان جهاد کشاورزی لرستان 
در سال 96 احداث ٨9 کیلومتر کانال بااعتباری بالغ بر 177 

میلیارد ریال در سطح استان است.
وی بیان کرد: احداث و توســعه باغات اســتان در سطح 
3000 هکتــار در یــک برنامه دوســاله )ســال 95 و 96( 
به عنوان یک برنامه اســتانی در اقتصاد مقاومتی در دستور 

کار قرارگرفته است.
بــازدار در رابطه با تولید آبزیان گفت: با توجه به آبگیری 
شش سد در سطح اســتان ظرفیت پرورش و تولید ٨700 
تن ماهی به صورت تولید و پرورش در قفس ایجادشده است.

وی با اشــاره به اینکه در هفت ماهه نخست امسال 500 
تن ماهی در قفس تولید شــد خاطرنشــان کــرد: ظرفیت 
پرورش ماهی در ســد خان آباد الیگودرز 500 تن است که 

200 تن در حال بهره برداری است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی لرستان اظهار داشت: ظرفیت 
پرورش ماهی در قفس در سد حوضیان الیگودرز 2000 تن است 
که 500 تن در حال بهره برداری است و ظرفیت سد مروک دورود 

نیز 500 تن است که قفس آن در حال احداث است.
وی افزود: ظرفیت پرورش ماهی در سد ایوشان خرم آباد 
500 تن اســت که میزان در حال بهره برداری آن 500 تن 
می باشــد، ظرفیت سد هاله کوهدشــت 200 تن است که 

قفس آن در دست ساخت قراردارد.
بازدار عنوان کرد: ظرفیت پرورش ماهی در ســد سیمره 
کوهدشت 5000 تن اســت که هم اکنون 200 تن در حال 

بهره برداری است.

مدیر جهاد کشاورزی قصرشیرین گفت:
امسال دو هزار و 600 تن خرما از 
نخلستان ها روانه بازار مصرف شد

سپهرغرب، گروه اســتان ها: مدیر جهاد کشاورزی 
قصرشــیرین گفت: امسال از ســطح 347 هکتار از 
نخلستان های بارور این شهرستان در مجموع دو هزار 
و 600 تن محصول خرما برداشت و روانه بازار مصرف شد.
مراد محمودیان فرد میانگین عملکرد برداشــت محصول 
خرما از نخلســتان های قصرشیرین را هفت و نیم تن در هر 
هکتار اعام کرد و اظهار داشــت: امسال برای نخستین بار 
خرمای این شهرســتان با کیفیت بسیار خوب و به صورت 
بســته بندی های کارتنی و پاستیکی با وزن 10، پنج و دو 

کیلوگرمی به سراسر ایران اسامی عرضه شده است.
وی، ارقــام خرمای این شهرســتان را شــامل زاهدی، 
اشرســی، جعفری، پیــارم، ربی و دیری ذکــر کرد و افزود: 
خرمای اشرسی بومی قصرشــیرین دارای دو نوع خشک و 
نرم، درشــت و گوشــتی با کیفیت بالا و بسیار خوش طعم 
اســت و این رقم تولیدی کشــور تنها مختص این منطقه 

مرزی است.
مدیر جهاد کشاورزی قصرشیرین اضافه کرد که به علت 
شــرایط آب و هوایی مطلوب، اســتفاده از سامانه های نوین 
آبیاری، اســتفاده به موقع از کودهای شــیمیایی، مبارزه با 
علف های هرز، نظارت کافی کارشناســان باغبانی، مدیریت 
در مرحله داشــت، کاشت و برداشــت و حضور باغداران در 
کاس های ترویجی، برداشــت خرما امســال در مقایسه با 

پارسال افزایش داشته است.
محمودیان از برنامه توسعه نخلستان های این شهرستان 
طی امســال خبر داد و اظهــار کرد: از تمــام ظرفیت ها و 
امکانــات موجود بــرای تحقق این مهم به شــکل مطلوب 

استفاده می شود.
شهرستان قصرشــیرین در غرب کرمانشاه، بیش از 27 
هزار تــن جمعیت و 30 هــزار هکتار زمین کشــاورزی و 
باغ دارد که ســالیانه بیش از 55 هــزار تن انواع محصولات 
کشــاورزی و باغی در این شهرســتان تولیــد و روانه بازار 

مصرف می شود.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

وعده ای برای تعیین تکلیف اهالی»کمندان«

منتظراعلام نظر مشاور هستیم
»کمندان«  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
13 سال است که سد راه خدمات رسانی به 
مدیرعامل شرکت  تا  روستایی شده   1200
آب منطقــه ای بگوید: منتظــر اعلام نظر 
تا  برای جابجایی روستا هستیم  مشــاور 

بهترین گزینه برای مردم عملیاتی شود.
ســد کمندان به مشکلی بزرگ برای هزار و 
200 روستایی تبدیل شــده است، پیش  از این 
در گزارش »کمندان« ســد راه خدمات رسانی 
به 1200 روســتایی که هنوز تکلیفش روشن 
نشــده اســت؛ »کمندان« در کمند وعده های 
وزارت نیرو؛ سدی که 1200 روستایی را گرفتار 
کرد، مشکات »کمندان« به وزارت نیرو رفت؛ 
تصمیماتی برای یک ماه دیگر و انتشــار فیلمی 
بــا عنوان دل خــون مردم یک روســتا؛ 1200 
روستایی چشم به وعده اســتاندار دارند که بر 
لزوم پیگیری مشــکات روستائیان تأکید کرده 

است.

     دل خون اهالی روستای »کمندان« 
وعده ای که تحقق پیدا نکرد

اما 13 سال مشــکات روستای »کمندان« 
به  واســطه سدســازی حکایت دل خون هزار و 
200 روستایی است تا این روستائیان همچنان 
در کمند مشــکات باقی بماننــد و همچنین 
اســتاندار سابق  ازجمله  وعده های مســئولان 
لرســتان که وعده کرده بود در مدت زمان 45 
روز اقدام به رفع مشــکات اهالی این روســتا 
خواهد کرد، هیچ وقت تحقق پیدا نکرد تا مردم 
این روستا همچنان چشم انتظار اقدام مسئولان 

در این رابطه باشند.
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
در این رابطــه می گوید: پکیجی بــرای انتقال 
فاضاب روســتا در نظر گرفته شده که فاضاب 
را به پایین دســت ســد منتقل کنند تا آب سد 
نیز آلوده نشــود و درمجموع منتظر اعام نظر 
مشاور پروژه و همچنین توافق با مردم هستیم 

که بهترین گزینه برای مردم انجام شود.

     پیشرفت 71 درصدی سد کمندان
رضا میرزایی با اشــاره به پروژه سد کمندان 
اظهارکرد: این ســد در سال ٨3 با هدف تأمین 
آب شرب شهرهای الیگودرز و ازنا به میزان 1٨ 
میلیون مترمکعب در ســال و تأمین آب اراضی 
کشــاورزی منطقه به میزان چهار هزار و 300 

هکتار آغاز شد.
وی بابیان اینکه ارتفاع این ســد از بســتر 
رودخانه 64 متر و طــول تاج آن نیز 654 متر 
اســت عنوان کرد: عرض سد از بستر 3٨3 متر، 
عرض تاج در بالا 10 متر بوده و این سد از نوع 
ســدهای خاکی با هسته رسی و سیستم تخلیه 

به صورت سرریز آزاد است.
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
حجــم مخــزن ســد کمنــدان را 2٨ میلیون 
مترمکعــب اعام کرد و گفت: حجم تنظیم آب 
این ســد 72 میلیون مترمکعب و آورد رودخانه 

آن نیز ٨1 میلیون مترمکعب در سال است.
میرزایــی بابیان اینکه در حــال حاضر این 
سد دارای پیشرفت فیزیکی 71 درصدی است 
تصریح کرد: در حــال حاضر فعالیت این پروژه 
به صــورت دو شــیفت و حدود 17 ســاعت در 

شبانه روز است.

     پرداخــت 50 درصد از مطالبات 
مردم

وی میــزان مطالبات ســد کمنــدان را 57 
میلیــارد تومان عنــوان کرد و گفــت: از این 
میــزان 30 میلیارد تومــان مربوط به مطالبات 
پیمانکار، دو میلیارد تومان مشــاور طرح و 25 
میلیــارد تومان نیز مربوط بــه تملک اراضی و 
هزینه جابجایی روســتای در محل احداث این 

سد است.
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
بابیان اینکه اعتبار مصوب این ســد در ســال 
گذشته 26 میلیارد و 400 میلیون تومان بوده 
اســت ادامه داد: میزان تخصیص اعتبار آن در 

سال گذشته 9 میلیارد تومان بوده است.
میرزایی با اشــاره به مشــکات پروژه سد 
کمندان بیان کرد: مشــکات این پروژه شامل 
مطالبــات پیمانکار، مشــاور و همچنین تملک 

اراضی آن می باشد.
وی بابیــان اینکــه 50 درصــد از اعتبارات 
تملک اراضــی منطقه به مردم پرداخت شــده 
اســت، گفت: در اسرع وقت نیز مابقی مطالبات 
مردم پرداخت خواهد شــد که ایــن مورد در 

اولویت قرار دارد.
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
همچنیــن یکی دیگر از مشــکات ایــن پروژه 
سدســازی را موافقت نامه ای عنوان کرد و بیان 
نمود: در این راســتا مکاتباتی با مدیریت منابع 
آب کشــور، جلســه ای با کارشناسان و مدیران 
منابع آب کشــور و همچنیــن پیگیر رفع این 

مشکل نیز می باشیم.

     منتظر اعلام نظر مشاور طرح برای 
جابجایی روستا هستیم

میرزایی بابیان اینکه روند فعالیت در ســد 
کمندان در ســال 96 متوقف شــده بــود که با 
پیگیری های صورت گرفته با پیمانکار پروژه به 
میزان چهار میلیارد تومان قرارداد حد اعتبارات 
منعقد کردیم تا پروژه به تعطیلی نکشد، گفت: 
همچنیــن هم زمان با این اقدام کار تشــریفات 

قانونی را برای برگزاری مناقصه آن انجام دادیم.
وی بابیان اینکه پس از طی مراحل اداری و 
قانونی پیمانکار پروژه انتخاب شد، تصریح کرد: 
هم اکنــون این پروژه به صورت دو شــیفته در 

حال اجرا می باشد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان در 
ادامه سخنان خود با اشاره به روستای در حریم 
ســد کمندان نیز گفت: با توجه به اینکه هدف 
اصلی از احداث ســد تأمین آب شــرب سالم و 
بهداشتی برای شــهرهای ازنا و الیگودرز است 
یکــی از انتخاب هــا این بوده که روســتا را به 
پایین تر از ساختمان سد انتقال دهیم و این امر 

بهترین گزینه است.
میرزایــی بابیــان اینکــه در ایــن رابطه 
تعدادی از اهالی روســتا این موضوع را قبول 
نکردند گفت: آن ها می گویند که روســتا را به 
بالادست ســد منتقل کنیم اما بحث سیستم 
فاضاب روستا در بالادســت برای سد ایجاد 

می کند. مشکل 
وی بابیــان اینکه بااین وجــود پکیجی برای 
انتقال فاضاب روســتا در نظر گرفته شــده تا 
فاضاب را به پایین دست سد منتقل کند و آب 
سد نیز آلوده نشود اظهار کرد: درمجموع در این 
رابطه منتظر اعام نظر مشاور پروژه و همچنین 
توافق با مردم هســتیم تــا بهترین گزینه برای 

مردم در نظر گرفته شود.

آخرین وضعیت واگذاری پالایشگاه کرمانشاه از زبان مصری؛

سرمایه گذاری می خواهیم نه سرمایه برداری
تفحص فرار کردن ندارد

نماینده  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
مردم کرمانشــاه گفت: نحــوه واگذاری 
است  سرمایه برداری  کرمانشاه  پالایشگاه 
نه ســرمایه گذاری و به همین دلیل است 
که تا چوب تحقیق و تفحص را برمی دارید 

عده ای فرار می کنند.
عبدالرضــا مصــری در واکنش بــه برخی 
اظهارنظرهــای غیر کارشناســی در حمایت از 
پالایشــگاه کرمانشاه گفت:  ابهام آلود  واگذاری 
ضمن احترام به برخــی اظهارنظرهای اخیر از 
همه کســانی که می خواهند چرایی شکل گیری 
تحقیق و تفحص درباره نحوه واگذاری پالایشگاه 
کرمانشــاه اطاع داشته باشند، می خواهم که با 
کارشناســان آگاه و نمایندگان مردم در مجلس 

مشورت کنند.
     فرمول اشــتباه زنگنه پالایشگاه 

کرمانشاه را به غلط زیان ده نشان داد
عضو کمیســیون نظارت بر اصل 44 قانون 
اساسی گفت: پالایشــگاه کرمانشاه ا پنج سال 
پیش بــه قیمت 1٨00 میلیــارد تومان واگذار 
شد و بدون اینکه خریداران درخواست استرداد 
داشته باشند پس از بازپس گیری، همان مقدار 

سهام از پالایشگاه به یک دهم قیمت به خریدار 
محترم باســابقه دیگــری از نظــر تخصص و 

عملکرد واگذار شد.
وی ادامه داد: پالایشگاه هنگام بازپس گیری 
از خریداران اولیه )بانک ها( ســالانه 90 میلیارد 
تومان ســود ده بوده که پس از بازپس گیری از 
بانک ها وزیر محترم نفت با طراحی یک فرمول 
پالایشــگاه  اعام می کند.  محاســبه ای جدید 
کرمانشاه زیان ده شده است! پس از اعام زیان 
ده بودن، پالایشگاه کرمانشاه را به قیمت عجیب 
1٨0 میلیارد تومــان )یک دهم قیمت واگذاری 
قبلی( به فرد جدید می ســپارند و دقیقاً پس از 
انجــام این واگذاری وزارت نفــت فرمول قبلی 
آقای زنگنه که پالایشــگاه کرمانشــاه را زیان 
ده نشــان می داد برمی دارد و اعام می کند که 
فرمول غلط بوده است. این ازنظر ما یعنی فساد 

که نیاز به بررسی دارد.
     برداشتن چوب تحقیق و تفحص 
و فرار یک عده خودش سؤال برانگیز است

ایــن عضو کمیســیون برنامه وبودجه مجلس 
ادامــه داد: ضمن اینکه ســؤال اینجاســت مگر 
می شود پالایشــگاهی را که زمین های آن اوقافی 

است معامله کرد؟ تمام این فرضیات ما که البته 
مبتنی بر اسناد و مدارک است به مجلس ارائه شده 
و مجلس نیز تحقیــق و تفحص را تصویب کرده 
است. ما امیدواریم که این فرضیات مستند، پس 
از تحقیق و تفحص رد شــود و درســت نباشــد 
اما حقیقتاً ســؤال برانگیز نیســت که تا چوب را 

برمی دارید عده ای فرار می کنند؟
وی ادامــه داد: برخــی از برادرانــی که به 
دلیل عدم اطاع از ســیکل واگذاری پالایشگاه 
کرمانشــاه آن را قانونی می داننــد آیا حاضرند 
رسماً متعهد شــوند که این مجموعه در آینده 
به سرنوشــت نساجی غرب کرمانشاه و کارخانه 
کشــمیر و پشم ریســی و... که بعد از واگذاری 

دیگر اثری از آن ها نیست دچار نمی شود؟
     ســرمایه گذاری می خواهیــم نه 

سرمایه برداری
مصری گفت: مــن عضو کمیســیون اصل 
44 و از حامیــان محکــم خصوصی ســازی و 
ســرمایه گذاری هســتم، اما اینکه مجموعه ای 
را که خودمــان الآن داریــم و آن را به قیمت 
غیرواقعی و با ابهام به افرادی بدهیم اســمش 
سرمایه برداری است نه سرمایه گذاری. چرا این 

سرمایه گذاری ها برای ایجاد مجموعه های جدید 
مثل پالایشــگاه آناهیتا که ٨5 درصد فاینانس 
آن تأمین شده و تنها 15 درصد با IRR معادل 
26 درصــد )دو برابر بهره بانکی( ســرمایه نیاز 

دارد هدایت نمی شود؟
وی خاطرنشــان کرد: آقای زنگنــه نه تنها 
پالایشــگاهی مثل آبادان را که 2600 میلیارد 
تومان زیان ده اســت را واگذار نمی کند بلکه با 
تأمین فاینانس 2.5 میلیارد دلاری آن را تقویت 
می کنــد. مبلغی کــه یک دهم آن پالایشــگاه 
کرمانشــاه را متحول می کند؛ اما می بینیم که 
با یک سیاســت دوگانه سرنوشــت پالایشگاه 

کرمانشاه چنین می شود.
نماینده مردم کرمانشاه در مجلس در پایان 
اظهار داشــت: پیش تر هم اعام کردم، حاضرم 
با هر یک از مســئولینی که نسبت به واگذاری 
پالایشــگاه آناهیتا ابهــام دارد مناظره و گفتگو 
کنم و اثبات کنم که نگرانی ما بی دلیل نیست.


